
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 14. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 150

Vil ministeren redegøre for, hvordan regeringen har opgjort sit løft af sundhedsvæsenet

med 5,5 mia. kr. siden 2015? Opgørelsen bedes udarbejdet for hvert af årene siden 2015

fordelt på sektorer og henholdsvis driftsudgifter og anlæg samt indeholde en oversigt

over de realiserede sundhedsudgifter i regionerne i hvert af årene.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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